

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

SECRETARIAT GENERAL

AGENCE DE REGULATION DES
MARCHES PUBLICS

DIRECTION GENERALE

DIRECTION DE L'ADMINISTRATION ET DES
FINANCES

SOUS-DIRECTION DES AFFAIRES
COMMUNES

SERVICE DES MARCHES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

SECRETARIAT GENERAL

PUBLIC CONTRACTS REGULATORY
AGENCY

DIRECTORATE GENERAL

DEPARTMENT OF ADMINISTRATION
AND FINANCE

SUB-DEPARTMENT OF COMMON
AFFAIRS

CONTRACT SERVICE

AGENCE DE REGULATION DES MARCHES PUBLICS
PUBLIC CONTRACTS REGULATORY AGENCY

COMMUNIQUE N° 0067 /C/ARMP/DAF/SDAC/CSM/AM-FTG/2024 DU 26 AOUT 2024
PORTANT ATTRIBUTION DE LA DEMANDE DE COTATION N°029/DC/ARMP/CIPM/
2024 DU 27 JUIN 2024 RELATIVE A LA SOUSCRIPTION D'UNE POLICE D'ASSURANCE EN
VUE DE LA COUVERTURE DU PARC AUTOMOBILE DE L'ARMP, EXERCICE 2024.

Le Directeur Général de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (ARMP) communique :

Conformément aux dispositions de la Demande de Cotation N°029/DC/ARMP/CIPM/2024 du 27 Juin 2024 relative à la souscription d'une police d'assurance en vue de la couverture du parc automobile de l'Agence au titre de l'exercice 2024, la Compagnie d'Assurance ci-après est retenue pour l'exécution de la prestation susmentionnée:

ATTRIBUTAIRE	MONTANT TTC EN FCFA	DELAI
NSIA ASSURANCES CAMEROUN BP: 2 559 Douala/Cameroun.	Seize millions cent soixante-neuf mille deux-cent-soixante-cinq (16 169 265) Francs CFA.	Douze (12) mois.

L'attributaire de ladite lettre-commande est invité à se présenter dès diffusion du présent communiqué à la Direction de l'Administration et des Finances/Service des Marchés sis au 4^{ème} étage (Porte n°6039) de l'immeuble siège de l'Agence de Régulation des Marchés Publics à Yaoundé pour suite des procédures administratives.

Par ailleurs, les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine, dès publication du présent communiqué. Passé ce délai, ces offres seront détruites sans qu'il y ait lieu à réclamation

Ampliations:

- ❖ JDM (Pour publication);
- ❖ MINMAP
- ❖ PCIPM/ARMP;
- ❖ DG/DAF/CSM;
- ❖ Chrono/Archivage;

Fait à Yaoundé, le 26 AOUT 2024

LE DIRECTEUR GÉNÉRAL

Joseph Ngo

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

PRESIDENCY OF THE Republic

SECRETARIAT GENERAL

PUBLIC CONTRACTS
REGULATORY AGENCY

DIRECTORATE GENERAL

DEPARTMENT OF ADMINISTRATION AND
FINANCE

SUB-DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

CONTRACTS SERVICE



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

PRESIDENCE DE LA République

SECRETARIAT GENERAL

AGENCE DE REGULATION DES
MARCHES PUBLICS

DIRECTION GENERALE

DIRECTION DE L'ADMINISTRATION ET
DES FINANCES

SOUS-DIRECTION DES AFFAIRES
COMMUNES

SERVICE DES MARCHES

PUBLIC CONTRACTS REGULATORY AGENCY
AGENCE DE RÉGULATION DES MARCHÉS PUBLICS

RELEASE No. 000067 /C/ARMP/DAF/SDAC/CSM/AM-FTG/2024 OF 2 JULI 2024

TO AWARD THE REQUEST FOR QUOTATION NO. 029/DC/ARMP/CIPM/2024 OF 27 JUNE 2024 RELATING TO THE SUBSCRIPTION OF AN INSURANCE POLICY TO COVER THE VEHICLE FLEET OF THE PUBLIC CONTRACTS REGULATORY AGENCY FOR THE 2024 FINANCIAL YEAR

The Director General of the Public Contracts Regulatory Agency (ARMP) hereby announces as follows:

In compliance with the provisions of Request for Quotation No. 029/DC/ARMP/CIPM/2024 of 27 June 2024 relating to the subscription of an insurance policy to cover the vehicle fleet of the Public Contracts Regulatory Agency for the 2024 financial year, the following Insurance Company has been selected to provide the above service:

SUCCESSFUL BIDDER	AMOUNT OF THE CONTRACT INCLUSIVE OF ALL TAXES	TIME-LIMIT
NSIA ASSURANCES CAMEROUN PO BOX: 2559 Douala/Cameroun.	Sixteen million one hundred and sixty-nine thousand two hundred and sixty-five (16,169,265) CFA francs.	Twelve (12) months

The successful bidder for this jobbing order is invited to report to the Department of Administration and Finance/Contracts Service located on the 4th floor (room No. 6039) of the head office building of the Public Contracts Regulatory Agency in Yaoundé upon publication of this release, for the continuation of the administrative procedure.

Moreover, unsuccessful bidders are requested to withdraw their bids within fifteen days, as from the date of publication of this release, failing which they will be destroyed without any possibility to complain.

Copies:

- ❖ Contracts journal (for publication);
- ❖ MINMAP;
- ❖ Chairperson of ARMP ITB;
- ❖ DG/DAF/HCS;
- ❖ Records/Archives.

